

SEGRETARIO/PROCURATORE GENERALE
MISSIONARI D'AFRICA
(PADRI BIANCHI)
CURIA GENERALIZIA



Via Aurelia 269
00165 ROMA – ITALIA
Tel. ** 39 06 3936341
Fax ** 39 06 39363479
e-mail: gmg.sec.gen@mafr.org
web: www.mafrome.org

Communiqué

C'est avec beaucoup de tristesse que par la présente nous vous faisons part du retour au Père céleste de notre confrère le Cardinal Richard Baawobr survenu aujourd'hui, dimanche, 27 novembre 2022. Transporté en ambulance de la Maison généralice à l'hôpital Gemelli à 17h45 nous avons reçu la triste nouvelle de son décès à 18.25 heures. Que Richard repose dans la paix de son Seigneur qu'il a si généreusement servi. De la part de la Société en deuil. Notre prière et nos pensées vont aussi à sa famille, à son diocèse, ses collègues évêques, à tous ses amis et connaissances.

Rome, 27 novembre 2022

André-Léon Simonart,
Secrétaire général.

Communication.

With sadness and pain we hereby inform you of the return to the heavenly Father of Cardinal Richard Baawobr which occurred today, Sunday, 27 November 2022. Our confrere was taken by ambulance from the Generalate to the Gemelli Hospital at 5.45pm and we received the sad news at 6.25pm. May Richard rest in the peace of his Lord whom he so generously served. On behalf of the bereaved Society. Our prayer and our thoughts go also to his family, to his diocese, his fellow bishops, to all his friends and acquaintances.

Rome, 27th November 2022

André-Léon Simonart,
Secretary General.